

**CITY OF MIRAMICHI
TENDER CALLS**

The City of Miramichi will be accepting tenders for the following:

<u>Tender</u>	<u>Description</u>	<u>Closing Time</u>
19-009	Hot-Mix Asphaltic Concrete Roadway Repair	11:00 a.m.

Specifications are as outlined in tender documents which are available through the Office of the City Clerk, City Hall, Miramichi Place, 141 Henry Street, Miramichi, NB E1V 2N5 or by calling 506-623-2208.

Tenders will be received by the undersigned until **April 30, 2019**. Tenders will be opened publicly immediately following the closing time.

The City reserves the right to accept or reject any or all tenders.

Cathy Goguen
City Clerk

**VILLE DE MIRAMICHI
APPELS D'OFFRES**

La Ville de Miramichi accepte des appels d'offres pour:

<u>Appel d'offres</u>	<u>Description</u>	<u>Clôture</u>
19-009	Ciment d'asphalte enrobé à chaud réfection de chaussée	11h00

Les spécifications sont telles que décrite dans les documents d'appel d'offres disponibles au bureau de Greffier municipal, Hôtel de Ville, Place Miramichi, 141, rue Henry, Miramichi (N.-B.) E1V 2N5 ou en appelant au 506-623-2208.

Les appels d'offres seront reçus par le soussigné jusqu'au **30 avril 2019**. Les appels d'offres seront ouverts publiquement, immédiatement après l'heure de clôture.

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser une ou toutes les soumissions.

Cathy Goguen
secrétaire municipale